

<b>Afdelingsmøde</b>	<b>7042 Rynkebjerggårdsvej</b>
<b>Dato &amp; sted</b>	<b>12. maj 2024 i nr. 43</b>
<b>Deltagere</b>	<b>Mine, Inger og Charlotte</b>
<b>Referent</b>	<b>Charlotte</b>
<b>Næste Møde</b>	<b>23. juni 2024 kl. 15</b>



### 1. Opdatering af sidste måneds opgaver.

Charlotte meddeler at hun mangler kontakt med Brian.

Derfor mangler opdatering på følgende punkter: Postkasser flyttes, opslagstavle opsættes, Stativer i cykelskuret, male hegn/dato og vinduer for 3-værelses lejlighederne.

Inger fortæller at Jeanette fra MNV vil sende opfordring ud til beboerne om at skulle opdatere ansøgninger til etableringer m.v. – Inger følger op på dette med Brian og Jeanette.

Dato for maling af hegner omkring skraldeområdet er ændret til den 2. juni kl. 9.30 – til vi er færdige. Bestyrelsen vil desuden gerne have malet cykelskuret indvendig.

CP laver invitation til beoerne om arbejdsdag og Inger printer.

### 2. Vandtryk:

Der er sat dato for service på varmepumperne og disse er sendt ud til beboerne. Dette afvikles slut maj. Inger sender facebook reminder ud, da beboerne selv skal melde ind, hvilken dag der passer bedst.

### 3. Åbent bestyrelsesmøde:

Der var åbent for beboere til at kigge ind. Følgende blev taget op.

Opmærksomhedspunkter:

- Der bliver spurgt ind til, hvad status er på vinduer i 3-værelses lejlighederne. Beboer får opdatering.
- Male stakit rundt om skraldeområdet.
- Male cykelskur indvendigt.
- P-plads
  - o Aflæsningspladsen bliver stadig brugt som p-plads
  - o En beboer vil gerne have opmærksomheden på, at der er en del p-skader på bilerne. Vi opfordrer alle til at tage bedre hensyn til hinandens biler.
  - o Der bliver parkeret med en stor van på Rynkebjerggårdsvej. Dette generer udsynet, samt er foran en beboers stue vindue. Dette frabedes selvfølgelig og Bestyrelsen vil sørge for at denne information bliver videregivet til alle beboere.
    - Husk i denne forbindelse at der er 1 p-plads pr. lejlighed. Har man større biler der holder over natten henvises til eventuelt børnehavens p-plads.
- Nogle har stadig rottefælderne stående, andre er blevet afhentet. Beboer ønsker at bestyrelsen får en status fra MNV på disse og om resten ikke kan afhentes også.

### 4. Bestyrelsesmøder for resten af året er sat.

Hvert møde opstartes åbent for beboerne kl. 15 – 15.30

23. juni kl. 15 inkl. Suppleanter med efterfølgende grill og Sankt Hans.

18. august kl.15

15. september kl. 15

13. oktober kl. 15

10. november kl. 15

8. december kl.15 Inkl. Suppleanter.

#### **5. Suppleant møde.**

Cp laver oplæg til indkaldelse til den 23. juni og sender til godkendelse hos Mine og Inger. Inger printer derefter.

Cp laver en invitation til grill og Sankt Hans samtidig. Den skal kunne ligge online og Inger printer ud til skabet.

#### **6. Kommende opgaver:**

CP følger op på opgaver fra sidst (se ovenfor) samt opmærksomhedspunkterne fra beboerne hos Brian.

Inger spørger Brian omkring processen med vild med vilje og faskinerne og bænke tilbage på deres pladser – Obs på grillarrangement til Sankt Hans, da de skal benyttes der.

Vejhuller skulle gerne blive fyldt op til juni. Vi spørger om de kan have en lille bunke hvor vi kan opfylde fra.